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Jegyzőkönyv 
 

Dunabogdány Község Önkormányzata Képviselő-testületének 2024. április 22-én 
a Községháza nagytermében megtartott rendkívüli nyílt üléséről 

 
 
Jelen vannak: Schuszter Gergely polgármester 
                            Balogh Arnó képviselő 
                            Héder Tamás képviselő 

Dr. Hidas András képviselő 
Nagy Ákos képviselő 
Pásztor Andrea képviselő 

 

Lindmayer Eszter jegyző 
 
Schuszter Gergely: Köszönti a jelenlévőket és megállapítja, hogy a Képviselő-testület 6 fővel 
határozatképes. Ismerteti a napirendi pontokat. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal, nem és tartózkodás nélkül elfogadta a napirendi pontokat. 
 

Napirendi pontok: 
 

1. Javaslat a 2023. évi költségvetésről szóló 3/2023 (III.14). Önkormányzati rendelet módosítására  
Előterjesztő: Schuszter Gergely polgármester 

 

2. Beszámoló a 2023. évben végzett belső ellenőrzésekről 
Előterjesztő: Lindmayer Eszter 

 

3. Az Önkormányzat 2023. évi költségvetésének végrehajtásáról szóló zárszámadási rendelet 
megalkotása 
Előterjesztő: Schuszter Gergely polgármester 

 

4. A 2024. évi szociális célú tűzifaprogram 
Előterjesztő: Schuszter Gergely polgármester 

 

5. A helyi civil szervezetek 2024. évi támogatására kiírt pályázat elbírálása  
Előterjesztő: Schuszter Gergely polgármester 

 

6. „Derűs Alkony” Nyugdíjas Klub jubileumi rendezvény támogatása 
Előterjesztő: Schuszter Gergely polgármester 

 

7. Eszterházy János Társaság rendezvényének támogatása 
Előterjesztő: Schuszter Gergely polgármester 

 

8. Fácános utca gázvezeték elosztó kiváltása árajánlat 
Előterjesztő: Schuszter Gergely polgármester 

 

9. Polgármesteri beszámoló a két ülés közötti időszak eseményeiről 
Előterjesztő: Schuszter Gergely polgármester 

 

10. Egyebek 
 

 

11. Ingatlan vásárlás iránti kérelmek 
Előterjesztő: Schuszter Gergely polgármester 

       ZÁRT ÜLÉS 
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12. Útrendezési kérelem 
Előterjesztő: Schuszter Gergely polgármester 
ZÁRT ÜLÉS 

 
 
 
1. napirendi pont: Javaslat a 2023. évi költségvetésről szóló 3/2023 (III.14). Önkormányzati rendelet 
módosítására  
 
Schuszter Gergely: Ismerteti az Önkormányzati feladatok általános értékelését miszerint az 
önkormányzat 2023. évben is ellátta alapfeladatait, működtette intézményeit végrehajtotta a 
költségvetésben részletezett feladatokat, illetve a Képviselő-testület döntéseit. 
Bevételi források 2023. évi költségvetés főbb adatai: eredeti előirányzat 635.329.318 Ft, módosított 
előirányzat 680.637 871 Ft., teljesített bevételek: 771.890.216 Ft.  
Ismerteti az állami támogatások alakulását, működési célú támogatásokat, közhatalmi bevételeket, 
működési bevételeket, felhalmozási bevételt, finanszírozási bevételeket.  
Ismerteti a kiadások alakulását: a 2023. évi költségvetés főbb adatai szerint eredeti előirányzat 635.329-
318 Ft, módosított előirányzat 680.637.871 Ft, teljesítés 585.107.908 Ft.  
Ismerteti a maradványok, értékpapír és hitelműveletek részesedések alakulását.  
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal, nem és tartózkodás nélkül elfogadta a rendelet alkotási javaslatot.  
 
 

Dunabogdány Község Önkormányzata Képviselő-testületének 5/2024. (IV.23.) önkormányzati 

rendelete 

a 2023. évi költségvetésről szóló 3/2023. (III. 14.) önkormányzati rendelet módosításáról 

 
A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
 
2. napirendi pont: Beszámoló a 2023. évben végzett belső ellenőrzésekről.  
 

Schuszter Gergely: Ismerteti, hogy a belső ellenőrzés egy írásos anyag, melyet a SZAHK-ÉRTELEM 
2006 Bt. végzi. Érdeklődik, hogy elolvasták e? 
 
Dr. Hidas András: Érdeklődik, hogy az egyik anyagban szerepeltek korrekcióra kerültek e? 
 
Lindmayer Eszter: Igen, a beszámolóban van, javításra kerültek. 
 
Schuszter Gergely: Ha nincs ezzel kapcsolatos kérdés akkor szavazhatunk.  
 
Dunabogdány Község Önkormányzata Képviselő-testületének 40/2024. (IV. 22.) önkormányzati 
határozata Beszámoló a 2023. évben végzett belső ellenőrzésekről tárgyában 
 

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal, nem és tartózkodás nélkül elfogadta a határozat javaslatot 
 
40/2024. (IV. 22.) önkormányzati határozat 
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Dunabogdány Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy elfogadja a Dunabogdány 
Község Önkormányzatánál 2023. évben a SZAHK-ÉRTELEM 2006. Bt. által végzett belső ellenőrzési 
tevékenységről szóló jelentést. 
 
Felelős: Schuszter Gergely polgármester 
Határidő: a Társaság értesítésére: a döntést követő 8 napon belül 
 
 

 
3. napirendi pont: Az önkormányzat 2023. évi költségvetésének végrehajtásáról szóló zárszámadási 
rendelet megalkotása 
 

Lindmayer Eszter: Az önkormányzat egészére vonatkozó összevont beszámolót láthatják. A részletező 
táblák tartalmazzák az önállóan és az intézményeknek az éves beszámolóját. Ezekben már megtalálható 
minden a múlt évben rögzített gazdasági eseményekről és változásokról. Jó tartalékkal zárt az előző év. 
Ez a maradványérék 2024. évi költségvetésben a tartalék sorba került. Külön részletezést nem kapott. 
Schuszter Gergely: Engedjétek meg, hogy felolvassa. 
  
 

Dunabogdány Község Önkormányzata 

ELŐTERJESZTÉS 

a 2023. évi költségvetési beszámolóról szóló önkormányzati rendelethez 

 

Önkormányzati feladatellátás általános értékelése 

 

Önkormányzatunk 2023. évben is ellátta alapfeladatait, működtette intézményeit, végrehajtotta a 

költségvetésben részletezett feladatokat, illetve a Képviselő-testület döntéseit. 

2014-ben állami jóváhagyással fejlesztési hitelszerződést kötöttünk az OTP Bank Nyrt-vel egy 19 

milliós hitelkeretre, melyből az iskolai étkező kialakítása 2014. évben megvalósult. A fennálló 

tartozás utolsó részlete 2.104.000 Ft, amely 2023-ban esedékes, melynek rendezése év végével 

megvalósult. 

 

Az alábbi adatok az önkormányzat összesen adatai, tehát az intézményekkel együtt mutatják a 

teljesítéseket. A beszámoló 1. sz. melléklete bemutatja a kiadások és a bevételek alakulását kiemelt 

jogcímek szerinti csoportosításban, és látható itt a teljesítés százaléka is. Torzítja az arányokat a 

tartalék, amelynek csak előirányzata van, teljesítése nincs. 

 

Bevételi források és azok teljesítése 

 

A 2023. évi költségvetés főbb adatai: 

  - eredeti előirányzat  635.329.318 Ft 

  - módosított előirányzat 680.637.871 Ft 

  - teljesített bevételek  771.890.216 Ft 

 

A beszámoló 3. sz. melléklet részletesen bemutatja az Önkormányzat és az intézmények teljesített 

bevételeinek alakulását, összesítve és külön-külön is. 

 

Állami támogatások alakulása (beszámoló 3. melléklet) 

Működési célú támogatások: 

Az eredeti költségvetésben meghatározott működési célú állami támogatások összege 292.843.212 Ft 

volt. Ez az összeg év közben 330.462.483 Ft-ra nőtt, a béremelések támogatása, a gyermekétkezés 

költségnövekedésének támogatása, az iparűzési adóbevétel kiegészítő támogatása, a szociális tűzifa 

beszerzés támogatása és egyéb kisebb tételek miatt. 
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Közhatalmi bevételeinket tekintve építményadó, iparűzési adó, idegenforgalmi adó, valamint 

talajterhelési díjbevétel volt tervezve, 177.800.000 Ft. Az összes befolyt helyi adóbevétel 

171.348.718 Ft volt, ami 18,9 millió Ft-tal több az előző évinél. Helyi adó kintlévőségünk a 2023. 

évben 16.883.900 Ft. 

 

A működési bevételek a 4. mellékletekben, a B4 rovatok sorain láthatóak, az Önkormányzatnál és az 

intézményeknél is. Összességében 66.980.225 Ft folyt be. Növekedés volt az előző évhez képest a 

közvetített szolgáltatásoknál, a tulajdonosi bevételeknél, és az áfa visszaigénylésnél. 

Felhalmozási bevétel volt 15.560.000 Ft ingatlan értékesítés. 

A működési és felhalmozási célú pénzeszköz átvételeket a beszámoló 16. melléklete részletezi. Itt 

szerepelnek a háztartásoktól származó adományok 2.387.120 Ft összegben. 

A finanszírozási bevételek között van az előző évi maradvány igénybevétele 77.023.106 Ft, és a 2024. 

évi állami támogatások megelőlegezése 11.534.517 Ft. 

 

Kiadások alakulása 

 

A 2023. évi költségvetés főbb adatai: 

  - eredeti előirányzat  635.329.318 Ft 

  - módosított előirányzat 680.637.871 Ft 

  - teljesítés   585.107.908 Ft 

 

A beszámoló 2. sz. melléklete részletesen bemutatja az Önkormányzat és az intézmények teljesített 

kiadásainak alakulását, összesítve és külön-külön is. 

 

A működésre fordított pénzeszközökből folyamatosan biztosítottuk az önkormányzat kötelező és 

önként vállalt feladatainak ellátását. 

Az egészségügyi feladatok ellátására 44.882.515 Ft-ot használtunk fel, ami a védőnői szolgálat 

(7.545.208 Ft), az orvosi körzetek, gyerekorvosi alapellátás, orvosi ügyeleti szolgálat működését, a 

rendelők rezsi kiadásait fedezte. 

Szociális ellátásra (saját hatáskörű) 10.293.220 Ft-ot fordítottunk, ami tartalmazza a rendszeres és 

eseti szociális, valamint egyéb ellátásokat, a 2022. évről áthúzódó szociális tűzifa beszerzés 

költségeit. A Figyelj Rám támogatása, bölcsődei támogatás és a család- és gyermekjóléti 

szolgáltatások éves kiadása 9.103.172 Ft volt. 

Iskola üzemeltetési feladatokra 56.796.047 Ft-ot használtunk fel, ebből az étkeztetés 51.977.302 Ft-

ot tett ki. Ide számítható még továbbá az iskolai étkező miatt felvett hitel, 2.104.000 Ft, éves 

törlesztése is. 

Sportfeladatokra: 12.228.236 Ft-ot költöttünk a sportlétesítmények működtetésére, fenntartására, 

ezen belül a továbbszámlázott közüzemi költség 4.667 millió Ft volt. A strand működési költsége 

4.247.817 Ft-ot tett ki. 

Településüzemeltetésre a következő összegeket fordítottuk: községgazdálkodás 82.521.386 Ft. 

Helyi újság megjelentetése 4.087.79 Ft, út-, kerékpárút fenntartás 2.352.508 Ft, közvilágítás 

18.762.604 Ft, víztermelés és szennyvízelvezetés 13.257.522 Ft. 

Igazgatási és jogalkotó tevékenységre 16.873.684 Ft fogyott el. Ez tartalmazza a képviselő-testület 

működésének költségeit is. 

Civil támogatás:  4.685.000 Ft 

 

Polgármesteri Hivatal feladataira 66.620.096 Ft-ot használtunk fel. Ide tartoznak a hivatali személyi 

kiadások, és a hivatal közvetlen üzemeltetési, fenntartási költségei. 

 

Az Óvoda kiadásai 162.475.836 Ft-ot tettek ki. 
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Közművelődési feladatokra 26.883.567 Ft volt a felhasználás, mely a Művelődési Ház, a Múzeum 

és a könyvtár kiadásait tartalmazza. 

 

Felújításokra 13.983.025 Ft-ot, beruházásokra 11.382.272 Ft-ot költöttünk, részletezése a 7. sz. 

mellékletben látható. 

 

Maradványok (8.sz. melléklet) 

 

A tárgyévi (2023-ban keletkezett) maradvány értéke 186.782.308 Ft, ebből  

  185.515.442 Ft az önkormányzat maradványa,  

   156.344 Ft a Német Nemzetiségi Óvoda maradványa, 

   105.387 Ft a Polgármesteri Hivatal maradványa, 

   1.005.135 Ft a Művelődési Ház maradványa. 

 

Értékpapír- és hitelműveletek alakulása 

 

Az önkormányzat értékpapír állománya 215 eFt részvény az év végén. 

Az önkormányzat hitelállománya 0 Ft az év végén. Újabb hitelállomány nem keletkezett, nem is 

várható. 

 

Részesedések 

 
cégnév alap. vagyon [eFt] részesedés [Ft]   

Db-i Vízmű Nonprofit Kft. 12 190 12 190 000   

Db-i Németekért Közal. 285 20 000   

Fővárosi Vízművek részvény   215 000   

Db.Zeneoktatásért Alapítv.  100000   

Összesen:   12 525 000   

 

 

A vagyon alakulása 

 

A mellékletek között van a vagyonkimutatás, amely forgalomképesség szerinti bontásban mutatja be 

az önkormányzati vagyon összetételét. Az 5/a,b,c,d. mellékleteken pedig az Önkormányzat és az 

intézmények mérlegei láthatóak 

 

 

Német Nemzetiségi Önkormányzat  

 

Bevételek  

központi költségvetési és egyéb támogatások működésre:  4 562 992 Ft 

fejlesztési célú támogatások:                                              14 700 000 Ft 

működési bevételek:                                                                153 505 Ft 

működési célú átvett pénzeszközök:                                    3 203 505 Ft 

előző évi maradvány igénybevétele:                                       950 873 Ft  

Összes bevétel                         23 570 875 Ft 

 

Kiadások 

Működési kiadások és támogatások nyújtása:                       9 180 244 Ft 

támogatás           50 000 Ft 

felújítások:                                                                             6 032 500 Ft 

Tartalék Ei                                                  7 163 252 Ft  
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Összes kiadás                                                15 262 744 Ft 

 

 

 

Balogh Arnó: A Szociális ellátásnál a Figyelj Rám Bölcsődei támogatással kapcsolatban kérdezné, 

hogy mi hozzájárulunk a költségekhez, de idő közben az államtól a bölcsőde megkapja a támogatást, 

akkor ez 2024-ben jelenik meg? 

 

Schuszter Gergely: Még nem kapott erről visszajelzést, ha megkapja a bölcsőde a támogatást akkor 

nem kell kifizetnünk. 

 

Balogh Arnó: A strand működés költségénél mi az a 4,2 millió, mit takar? Vizesblokk költség? 

 

Schuszter Gergely: Nem csak a vizesblokk költségei, hanem minden ami ezzel jár, fűnyírás, 

szemétszállítás. Költségei vannak a strand fenntartásának. Nyomon követjük a költségeket, pld. ha 

fát vágunk ki, azt is ide számoljuk. A takarítást a Szúnyog végzi, A strand számait szétbontva kérjük 

Sacitól. Összeségében a strand karbantartása és a minőség fenntartása ilyen összeget emészt fel. 
 

 
 A Képviselő-testület 6 igen szavazattal, nem és tartózkodás nélkül elfogadta a rendelet alkotási 
javaslatot.  

Dunabogdány Község Önkormányzata Képviselő-testületének 6/2024. (IV. 23 .) 

önkormányzati rendelete 

A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 

 
4. napirendi pont: A 2024. évi szociális célú tűzifaprogram 
 
Schuszter Gergely: Mi nyújtjuk be az állam felé, hogy kívánunk élni a tűzifa támogatással. Idén a 

javaslatunk 166 m3 erdei tűzifára nyújtanánk be. Akik beadtak az önkormányzathoz pályázatot 

megkapták méterben a tűzifát.  

 

Lindmayer Eszter: Pályázaton való indulásról és az önrészről kell szavazni, illetve meg kell 

alkotni a rendeletet, amiről ismét szavazni kell.  

 
Dunabogdány Község Önkormányzata Képviselő-testületének 41/2024. (IV. 22.) önkormányzati 
határozata a 2024. évi szociális célú tűzifaprogram tárgyában 
 

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal, nem és tartózkodás nélkül elfogadta a határozati javaslatot. 
 
 
41/2024. (IV. 22.) önkormányzati határozat 
 

1. Dunabogdány Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, a települési 
önkormányzatok szociális célú tüzelőanyag vásárláshoz kapcsolódó támogatására kiírt pályázati 
felhívás alapján 166 m3 szociális célú tűzifavásárláshoz kapcsolódó támogatásra igényt nyújt be. 

2. A Képviselő-testület kötelezettséget vállal arra, hogy 
- az 1. pontban megjelölt 166 m3 mennyiségű tűzifa vásárlásához 421 640,- Ft saját forrást 

biztosít a 2024. évi önkormányzati költségvetésről szóló 4/2024. (III.12.) önkormányzati 
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rendeletben. 
- a szociális célú tűzifában részesülő személyektől ellenszolgáltatást nem kér. 

 
Felelős: Schuszter Gergely polgármester 
Határidő a pályázat benyújtására: 2024. április 30. 

 

Dunabogdány Község Önkormányzata Képviselő-testületének 7/2024 (IV.23.) önkormányzati 

rendelete 

A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
 
 
5. napirendi pont: A helyi civil szervezetek 2024. évi támogatására kiírt pályázat elbírálása 
 
Schuszter Gergely: Tájékoztatást kér Dr. Hidas Andrástól a helyi civil szervezetek támogatására kiírt 
pályázatról 
 
Dr. Hidas András: Sokadik éve ül össze a bizottság. Kialakult egy koncepció, változatos pályázatok 
jönnek a civil támogatásokra. Próbáljuk a szervezetek között igazságosan elosztani a támogatást. Idén 
volt egy lépés, hogy 1 millió Ft-al emelkedett a pályázati keret, profil tisztítás történt. Évek sorén egyre 
letisztultabb, hogy kik pályáznak milyen anyagokkal. Első sorban civil célra, prioritást élveznek azok a 
pályázatok, ahol minél nagyobb kört szolgálnak ki, látnak el szórakoztatnak tevékenységükkel. Számos 
szempont alakult ki, amely nem automatikus, mérlegelési szempontként működnek minden döntésnél. 
Igyekszünk arra. hogy arányos legyen ne alakuljon ki feszültség a szervezetek között. A bizottságnak az 
az elve, hogy konszenzuson alapul, addig tárgyaljuk míg egyöntetű támogatást nem kap a felosztás. 
Javaslom támogatásra a támogatási listát. 
 

Schuszter Gergely: Felolvasná a meghozott javaslatot. 
 

Tisztelt Képviselő-testület! 
 

Dunabogdány Község Önkormányzata 19/2024 (III.11.) önkormányzati határozatával pályázatot hirdetett a 
településen székhellyel vagy telephellyel rendelkező és működő egyesületek, alapítványok részére, pénzbeli 
önkormányzati támogatásra. 
A pályázati forrás az önkormányzat 2024. évi költségvetéséről szóló 4/2024 (III.12.) önkormányzati 
rendeletben „Egyéb civil szervezetek támogatása” címen meghatározott 4.500.000 Ft. 

Határidőre 13 pályázó nyújtotta be pályázatát. Az alábbi dunabogdányi civil szervezetek pályáztak: 
 

civil szervezet pályázati program kért támogatási 
összeg 

biztosított önerő összege 

„Derűs Alkony” 
Nyugdíjas Klub 

kulturális program költségeire  
(pl. belépődíj 

300.000 Ft 
 

60.000 Ft 

Donauknie Tanzgruppe rendezvényeken való fellépés 
(szállás-, útiköltség), női 
blúzok varratása 

500.000 Ft 100.000 Ft 

Dunabogdányi Óvodáért 
Alapítvány 

nyári rendezvény fellépőinek 
díja, játékok bérleti díja, 
kézműves anyagköltség 

500.000 Ft 434.045 Ft 

Fiatalok a Kultúráért 
Közhasznú Egyesület 

„Lakjon jól a falu” 
rendezvényhez 
anyagköltségek, fellépők 
díjazása, kisértékű eszközök 

1.270.000 Ft 130.000 Ft 

Dunabogdányi Kertbarát termény- és hobbikiállítás 100.000 Ft - 
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Kör Egyesület  költségei 

Dunakanyar Szabadidős 
Kerékpáros Túra 
Egyesület 

működési célú támogatás: 
adminisztrációs költségek, kis 
értékű eszközbeszerzés, 
nevezési/pályázati díjak, 
tagdíjak 

234.000 Ft 329.000 Ft 

Dunabogdányi 
Svábzenekar 

működési célú támogatás: 
egyenruha beszerzése 
 
pünkösdi rendezvény költségei 

200.000 Ft 
 
 
500.000 Ft 

- 
 
 
1.120.000 Ft 

Dunabogdányi 
Reformátusok Alapítványa 

temető karbantartásának 
költségei 

300.000 Ft 200.000 Ft 

Nepomuki Szent János 
Alapítvány 

Kálvária kápolna homlokzat 
vakolat felújítás munkáinak 
befejezése 

400.000 Ft 460.000 Ft 

Figyelj rám! Közhasznú 
Egyesület 

nyári tábor költségei 120.000 Ft 380.000 Ft 

Bogdaner Singkreis működési támogatás: új ing + 
mellény varratás 
rendezvényen való fellépés 
költségei (buszbérlés) 

100.000 Ft 
 
160.000 Ft 

250.000 Ft 
 
40.000 Ft 

Dunabogdányi Esterházy 
János Társaság 

működési célú támogatás: 
üzemeltetési költségek, 
adminisztrációs költségek, kis 
értékű eszköz 
 
10 éves jubileumi rendezvény 
költségei 

50.000 Ft 
 
 
 
 
250.000 Ft 

30.000 Ft 
 
 
 
 
120.000 Ft 

Dunabogdányi Iskoláért 
Alapítvány 

működési támogatás: 
nyomtató beszerzése 
 
pedagógusok szakmai útja , 
iskolások tárgyi jutalma, 
játszóudvar felújítása 

250.000 Ft 
 
 
705.000 Ft 

4.600.000 Ft 
 
 
300.000 Ft 

 
Mindegyik pályázat teljesítette a pályázati feltételeket, egy pályázatot sem kellett visszautasítani 
érvénytelenség miatt.   
Kérem a Tisztelt Képviselő-testületet, hogy fogadja el a következő határozati javaslatot. 
 
Schuszter Gergely: 6 és 7 pontot is ide kapcsolódik, megtárgyalhatjuk? 
. 
Dr. Hidas András: A bizottság felhatalmazott, hogy megemlítsem próbáljuk a külön igényeket nem 
belevenni a támogatásokba, Jó lenne, ha egy csokorban lennének, hogy a civilek milyen támogatásokban 
részesülnek. 
 
Schuszter Gergely: Nyugdíjas klub kért külön jubileumi támogatást, illetve az Eszterházi János Társaság 
nagy rendezvény esetében kérte az Önkormányzat segítségét. Ez a rendezvény nem 250.000 Ft, amire ők 
javalatot kértek azt Én kértem, hogy egészítsük ki.  
Eszterházi János Társaságnál úgy kalkuláltatok? 
 
Dr. Hidas András: Nem, de majdnem az egész összeget megszavaztuk. Ha ilyen kettős finanszírozás 
van, akkor javasolnám, hogy a támogatás jogcímét jubileumra kellene kérni. 
 
Schuszter Gergely: Az Eszterházi János Társaság spontán volt miután a szervezőkkel beszéltem. 
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Dr. Hidas András: „Derűs Alkony” Nyugdíjas Klub nyugodtan beleírhatta volna, hogy a jubileumi 
rendezvény miatt több támogatást kér.  
 
Nagy Ákos: Ha jól értem az előterjesztésben az Eszterházi János Társaság 10 éves jubileuma 250000 Ft 
a működésük 50000Ft így összesen 300000 Ft ebből 270000 Ft kaptak és külön kér még 200000 ft-ot? 
 
Schuszter Gergely: Azért beszélünk itt erről mert hozzá tartozik az ügyhöz. A bizottságon mindenki ott 
volt? 
 
Dr. Hidas András: Mindenkit szívesen lát. 
 
Schuszter Gergely: Sportkör támogatása nincs benne, a költségek nagyon megnőttek. Kérném, hogy 
Lőrincz Miklóst a következő ülésre meghívni szíveskedjünk.  
A kértek és a javaslatok közel állnak egymáshoz a plusz 1 millió forintos tétellel.  
 
Dr. Hidas András: A korábbi években 50% volt a támogatási lehetőség, most 4,5 millió forint volt és 
5,9 millió forint volt az igény. 
 
Schuszter Gergely: Ez így rendben van. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal, nem és tartózkodás nélkül elfogadta a határozati javaslatot. 
 
 
Dunabogdány Község Önkormányzata Képviselő-testületének 42/2024. (IV. 22.) önkormányzati 
határozata a 2024. évi civil támogatások tárgyában 
 
 
 
42/2024. (IV. 22.) önkormányzati határozat 
 

Dunabogdány Község Önkormányzatának Képviselő-testülete dönt arról, hogy támogatásban részesíti a 
következők szerint a dunabogdányi civil szervezeteket:  
 

civil szervezet támogatási összeg 

„Derűs Alkony” Nyugdíjas Klub 200.000 Ft 

Donauknie Tanzgruppe 400.000 Ft 

Dunabogdányi Óvodáért Alapítvány 450.000 Ft 

Fiatalok a Kultúráért Közhasznú Egyesület 1.000.000 Ft 

Dunabogdányi Kertbarát Kör Egyesület  100.000 Ft 

Dunakanyar Szabadidős Kerékpáros Túra Egyesület 100.000 Ft 

Dunabogdányi Svábzenekar 550.000 Ft 

Dunabogdányi Reformátusok Alapítványa 150.000 Ft 

Nepomuki Szent János Alapítvány 200.000 Ft 

Figyelj rám! Közhasznú Egyesület 120.000 Ft 

Bogdaner Singkreis 260.000 Ft 

Dunabogdányi Esterházy János Társaság 270.000 Ft 

Dunabogdányi Iskoláért Alapítvány 700.000 Ft 

 
 
Felelős: Schuszter Gergely polgármester 
Határidő: azonnal 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal, nem és tartózkodás nélkül elfogadta a határozati javaslatot. 
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6. napirendi pont: „Derűs Alkony” Nyugdíjas Klub jubileumi rendezvény támogatása 
 

A „Derűs Alkony” Nyugdíjas Klub kérelemmel fordult az önkormányzathoz 30. éves évfordulójuk 

méltó megünnepléséhez támogatást kérve. 

 

Schuszter Gergely: 150.000 Ft támogatást kértek 

 
Dunabogdány Község Önkormányzata Képviselő-testületének 43/2024. (IV. 22.) önkormányzati 
határozata a „Derűs Alkony” Nyugdíjas Klub jubileumi rendezvény tárgyában 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal, nem és tartózkodás nélkül elfogadta a határozati javaslatot. 
 
 
43/2024. (IV. 22.) önkormányzati határozat 
 

 
Dunabogdány Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 150.000 Ft támogatásban részesíti a 
„Derűs Alkony” Nyugdíjas Klubot jubileumi rendezvényük méltó megünneplésére. A támogatást a 2024. 
évi költségvetés K513 Tartalék terhére biztosítja és felhatalmazza a polgármestert a támogatási szerződés 
megkötésére és aláírására. 
 
 
Felelős: Schuszter Gergely polgármester 
Határidő: azonnal 
. 
 

. 
7. napirendi pont: Eszterházy János Társaság rendezvényének támogatása 
 

 

Schuszter Gergely: Ismerteti az előterjesztésben foglaltakat és kéri a támogatás megítélését. 

 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal, nem és tartózkodás nélkül elfogadta a határozati javaslatot. 

 

 
Dunabogdány Község Önkormányzata Képviselő-testületének 44/2024. (IV. 22.) önkormányzati 
határozata a Esterházy János Társaság rendezvényének támogatása tárgyában 
 
 
 
44/2024. (IV. 22.) önkormányzati határozat 
 

 
Dunabogdány Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 200.000 Ft támogatásban részesíti az 
Esterházy János társaságot rendezvényük méltó megünneplésére. A támogatást a 2024. évi költségvetés 
K513 Tartalék terhére biztosítja és felhatalmazza a polgármestert a támogatási szerződés megkötésére és 
aláírására. 
 
 
Felelős: Schuszter Gergely polgármester 
Határidő: azonnal 
 

 
8. napirendi pont: Fácános utca gázvezeték elosztó kiváltása árajánlat 
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Önkormányzatunk 2019-ben telekalakítással vegyes adásvételi szerződést kötött több magánszeméllyel a 
Fácános utcában lévő hétvégi házas ingatlanjaink előtti önkormányzati területrész megvásárlására. A 
tulajdonjogok bejegyzését követően tapasztalták a magántulajdonosok azt, hogy a közhiteles térképi 
közmű-nyilvántartástól eltérően a gázvezeték nem a térképi közmű-nyilvántartástól eltérően a gázvezeték 
nem a térképi nyomvonalon, hanem a megvásárolt területrész alatt húzódik és gátolja a terület használatát, 
építési lehetőségeit.  
 

 

Az OPUS TIGÁZ tájékoztatása szerint az érintett területen két ingatlan került ellátásra (2489 és 2492 
hrsz) a Tölgyfa köz felől. Amennyiben a Fácános utcai (párhuzamos a Tölgyfa közzel) gázelosztó 
vezetékre ezek a leágazó vezetékek átkötésre kerülnének, akkor a Tölgyfa közi „zsákvezeték” felhagyásra 
kerülne és a probléma orvosolható lenne. 
A Vulkán Kft-től kértünk ajánlatot a Fácános utca DN63 középnyomású gázelosztó vezeték 1707/1 hrsz-
on megépült szakaszának megszüntetésére, valamint a két ingatlan gázellátására kiépítendő vezeték 
kivitelezésére, tervezésére és üzembehelyezésére 2.885.000 Ft + ÁFA Ft 
 
Schuszter Gergely: Ezeket a területeket évekkel ezelőtt értékesítette az Önkormányzat, az e térképen a 
gázvezeték nem az eladott ingatlanokon volt jelölve. A tulajdonosok szeretnék, ha a gázvezetékek 
elkerülnének az említett területekről. Három ingatlant érintő probléma. 
 
Dr. Hidas András: Fontos megemlíteni, hogy az E-térképen ezek a vezetékek nem itt az eladott 
ingatlanokon van feltüntetve. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal, nem és tartózkodás nélkül elfogadta a határozati javaslatot. 
 
 
 
Dunabogdány Község Önkormányzata Képviselő-testületének 45/2024. (IV. 22.) önkormányzati 
határozata a Dunabogdány, Fácános utca gázelosztó vezeték megszüntetése, vezeték kiváltása 
tárgyában 
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45/2024. (IV. 22.) önkormányzati határozat 
 

Dunabogdány Község Önkormányzatának Képviselő-testülete megbízza a Vulkán Kft-t a Fácános utca 
gázelosztó vezeték 1707/1 hrsz-t érintő megszüntetésére, vezeték kiváltás kivitelezés és tervezése tárgyában 2.885.000 
Ft + ÁFA összegben. A beruházás fedezetét a 2024. évi költségvetés K513 Tartalék terhére biztosítja. 
Felhatalmazza a polgármestert a munka megrendelésére és a szerződés aláírására. 
 
 
Felelős: Schuszter Gergely polgármester 
Határidő: azonnal 
 
 
9. napirendi pont: Polgármesteri beszámoló a két ülés közötti időszak eseményeiről 
 
Schuszter Gergely: Részt vettem 2024.03.20-án egy védelmi bizottsági ülésen Szentendrén. Szentendrei 
Járási Hivatal vezetője hívta össze, ahol kiértékeltük a téli problémákat. A Közutas kolléga beszámolt a 
téli üzemeltetésről, zavartalan az ellátása, útfelújítás nem várható a 11 számú főúton.   
A decemberi árvíz kiértékelése kapcsán javaslatot tettem, hogy ilyen szintű árvíz esetében a katonaságot 
mozgósítani kellene. Elsőfokú árvizet jelzetek, melyre helyi viszonylatban is pontos leírásunk van.  
Felvetettem a Tahitótfalu orvosi ügyelet megszűnését, tűzoltóság hiányát a Dunakanyarban. Jeleztük, 
hogy orvosi ügyeletre, mentőállomásra, tűzoltóságra szükség van.  
Alig egy hónapra jelentős tüzeset történt a településen a főút mellett. Gyorsan érkeztek a visegrádi majd 
a szentendrei tűzoltók. A beérkező telefonhívások után megközelítőleg 10 percre érkeztek a tűzoltók, 
lezárták teljes szélességében a 11 számú fűutat. Elkezdtük a forgalmat a mellékutakra terelni, ezzel 
kapcsolatban a saját javaslatként említeném a KTI javaslatát. Nagyon sok szűk utcánk van, ezért kérném 
a képviselő testületet, hogy gondolkodjunk el a parkolási rendszerről. Amikor a forgalmat elkezdtük 
terelni Visegrád felől a József Attila utca irányába, az ott parkoló autók miatt egy kisebb teherautónak is 
probléma volt a biztonságos közlekedés, nem beszélve a szemből jövő forgalomról. Ha több tűzoltónak 
kellene dolgoznia a település ezen szakaszain félő, hogy a jelenlegi parkolási helyzet akadályozná.  
Hegylakók egyesület elnökével egyeztettem, Anka Bélával az „S” kanyar felújítását kérik. Nem járható a 
terület, mivel egy másik részt is érint kérném, hogy zárt ülésen térjünk vissza erre a kérdésre. Jelezte, hogy 
a testület elé viszem ezt a kérdést, problémát.  
Felmerülő kérdéseket kérném, hogy az egyebek pontban tegyék fel. 
 
 
10. napirendi pont: Egyebek  
 
Héder Tamás: Több lakossági megkeresést kapott. Az egyik a KTI anyagokhoz kapcsolódik. A Táncsics 
Mihály utcából kerestek meg, kérdésük, hogy hogy áll a parkolási tervezet? 
 
Schuszter Gergely: Most április van és márciusban fogadtuk el a költségvetést. Azt gondolom, hogy a 
költségvetés most állt össze. Mi nem rendeltük meg azon utcák tervezését még, mivel ez is költségvetési 
tétel.  
 
Héder Tamás: Ott lakók reménykedhetnek, hogy készül valamilyen terv a rendezésre? 
Schuszter Gergely: Igen, árajánlatokat kaptunk, nektek ki lett küldve.  
 
Balogh Arnó: Érintett utcákról volt szó, de árakról? 
 
Schuszter Gergely: Három tervezőtől kértünk árajánlatot, egyik KTI, de ő nem indul, de a másik kettő 
igen. A májusi képviselő testületi ülésen szeretné, hogy döntés születhessen.  
 



 14 

Héder Tamás: A következő a stranddal és a bicikliúttal kapcsolatban érkezett. A strand területén a 
dohányzással kapcsolatban van e dohányzásra kijelölt hely esetleg szabályozás erről? 
 
Schuszter Gergely: Nem tudja. 
 
Héder Tamás: Tudja, hogy a játszótér kitáblázásra került. Hivatalosan a strand területe a bicikliúttól a 
partig és a pékségtől a patakig. Az egész a szabadstrand. Gyakorlatilag a bicikliúttól a partig nem lehet 
dohányozni. Jelezték, hogy a gyerek amikor játszik a strand homokjában sokszor cigaretta csikk ez meg 
az előkerül.  
 
Schuszter Gergely. Nem tudja, de a Brazil kezeli. 
 
Dr. Hidas András: Igen, láttam rá példát. rendet tart a területen, amíg hagyják és nem mennek el az 
Ombudsmanhoz. 
 
Héder Tamás: Erre nincs szabályozásunk? 
 
Schuszter Gergely: A Józsi már nincs. 
 
Héder Tamás: Igen, vele már elkezdte annak idején. 
 
Dr. Hidas András: Van szabályozás az egész strandra. 
 
Lindmayer Eszter: Van szabályozás. 
 
Héder Tamás: Neki valamiért a padok rémlenek, mint kijelölt dohányzási terület, mivel azt biztosítani 
kell. 
 
Dr. Hidas András: Határ az égalja. 
 
Héder Tamás: Igazából csak kérdésként került hozzá, és azért továbbította, hogy van-e erre valami. 
 
Schuszter Gergely: Ezt meg fogja nézni. 
 
Héder Tamás: Szezon kezdete előtt.  A másik javaslat szintén a kialakult vadkempinggel kapcsolatban 
érkezett, javasolták, hogy 1-2 tűzrakó helyet kellene kialakítani és akkor nem ott raknak tüzet, ahol 
eszükbe jut, erre most jó példa Pilisi Parkerdő által készített tűzrakók. Van e ilyen szándék, szóba kerülhet-
e? 
 
Schuszter Gergely: Tegyük ki az asztalra, az ott lakók kérése, hogy ezen a területen ne lehessen 
sátorozni. A másik, hogy az előzőkben született egy kajak-kenu kikötő lehetőség, miszerint biztosítanunk 
kell a sátorozási lehetőséget. Egy dologra hívja fel a figyelmet, hogy mi a fák alatt leszalagozunk és ki is 
írjuk, hogy veszélyes. Gyorsan átszakítják, a múlt héten leesett egy nagyobb ág, ami bizonyítja, hogy 
tényleg életveszélyes. Hiába szalagozunk a törvényi előírásnak megfelelően ki is írjuk, hogy ez a terület 
életveszélyes. Írjuk is ki! Ez a terület ottani sátorozásra nem biztonságos, de mivel ilyen kötelezettségünk 
van, ezért kitiltani nem tudja.  
 
Héder Tamás: Utána nézett a jogszabályi háttérnek miszerint a vadkempingezést az erdőtörvény 
szabályozza, ami előírja, hogy 24 órán keresztül akárhol lehet sátorozni, növényzetben kárt nem 
okozhatnak, ha meghagynánk a füvet és letapossák ezzel lehet őket megfogni. Gyakorlat, hogy leparkol 
egy hétig sátorozik, de ez a törvény szellemével nem összeegyeztethető. Hacsak minden nap le és felállítja 
a sátrat. A kempingel a jogszabályok szerint sok mindent nem tudunk tenni. 
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Schuszter Gergely: Elkezdte és akkor szembesültünk a kajak kenu kikötő történetre, nem tudja, hogy 
milyen támogatás érkezett. Egy tábla lett kirakva. 
 
Héder Tamás: Felvettek támogatási pénzt, körbe táblázták az országot, a honlapjuk sem frissült. Jó 
szándék volt, de az e klasszikus.  
 
Schuszter Gergely: Kötelezettségünk van, erről beszéltünk a közel múltban, de ezt megnézzük még 
egyszer. Foglalkoztunk az elmúlt öt évben a strand funkciójának a felosztásáról, úgy emlékszem, hogy 
lejjebb került volna a Heim pékségtől lejjebb teraszos kialakulás van és annak az aljára.  
 
Héder Tamás: Ott nem lehet kikötni az iszap miatt. 
 
Schuszter Gergely: Tulajdonképpen ott nem tud kikötni. A stranddal kapcsolatos kérdést nekünk is 
mérlegelni kell, úgy gondolja, hogy az ország egyik legkulturáltabb partja, wc, zuhanyzási lehetőség 0-24 
órában megoldott, ilyen körülményekkel máshol nem találkoznak. Kétségtelen, hogy lehetne kulturáltabb 
vagy szebb, de ha vadkemping ennél hangulatosabb nincs. Szépen van tartva a fű, a fák alatt nem 
életbiztosítás tartózkodni. Igazság szerint nem tudja ajánlani ezt a területet, nem szeretném. A fák 
visszavágásához nem járul hozzá a Közép-Duna Völgyi Vízügyi Igazgatóság. A táblázással tudjuk jelezni. 
 
Héder Tamás: Tűzrakóhely kérdése? 
 
Schuszter Gergely: Nyitott ez ügyben, a képviselő testületnek kell eldönteni, hogy segítjük vagy nem 
segítjük az ottani táborozást. Ha lesz ilyen, akkor Tamás a segítségeddel próbáljuk kijelölni, nehogy 
életveszélyes területre tegyük.  
 
Héder Tamás: Brazillal érdemes egyeztetni, napi szinten figyeli a területen a fákat. 
 
Schuszter Gergely: Igen, a Brazil tényleg rendben tartja a területet. 
 
Héder Tamás: Saját észrevétel, hogy a bicikli út melletti tölgyfák nagyon belógnak a bicikli út 
űrszelvényébe. Főleg a strand területén kellene felpucolni a fákat, de lefelé is. A héten tűnt fel, hogy itt a 
gyalogátkelőnél a táblát teljesen kitakarja a törökmogyoró fa. A posta tulajdona, de nem tudja kinek a 
kötelezettsége.  
 
Schuszter Gergely: Ezen mi segítünk. Örülök, hogy jelezted a tölgyfák megeredését, amikor ültették azt 
mondták, hogy az egyik lelassabban nővő faj. A Közép-Duna-völgyi Vízügyi Igazgatóság előírása volt, 
hogy ezeket kell oda ültetni. Stranddal ezen területtel foglalkozunk. Kérdése van-e valakinek? 
 
Nagy Ákos: Lakossági megkeresésben kérdezik, hogy van-e parkoló létrehozás az Önkormányzat 
részéről, mert a Szent Donát utcában lett egy parkoló. 
 
Schuszter Gergely: Szent Donát utcában? 
 
Nagy Ákos: Igen, az Ág utca felőli részen, mutatom.  
 
Schuszter Gergely: Az a Rákóczi utca. Ott mi alakítottuk ki? 
 
Nagy Ákos: Igen. 
 
Schuszter Gergely: Nem, a lakók használták és átalakult.  
 
Nagy Ákos: Mert, hogy kvázi fel lett újítva és lett ott egy parkolót.  
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Schuszter Gergely: Kibetonozott? 
 
Nagy Ákos: Murvával lett felszórva. 
 
Schuszter Gergely: Mutasd pontosan, ez a töltés fölötti rész, neki ezzel nincs problémája.  
 
Nagy Ákos: Nem az önkormányzat csinálta? 
 
Schuszter Gergely: Nem. 
 
Nagy Ákos: Nem tudom, hogy más kap e kedvet, hogy ide oda parkolót csináljon. Kettős a dolog, 
nyilván szebb, mint volt, de nekem felvet kérdéseket. 
 
Schuszter Gergely: Klasszikusan az a kérdés, hogy mi rendezzük tervezett módon, vagy a lakos, aki 10 
éve ezt használja, nem a sárban parkol, hanem felszórja murvával magának.  
 
Nagy Ákos: Aki ilyet csiná,l érdemes lenne egyeztetni az Önkormányzattal. 
 
Schuszter Gergely: Volt már ilyen precedens, az Árok utcában a Heimékkel, ők egyeztettek és tervezővel 
csináltak egyet. Ez a terület erre alkalmas, sok mindent nem lehet vele kezdeni. Nem a rendezettséget 
mutatja, ez egy kialakult rendszer. Arnó van e még kérdés? 
 
Balogh Arnó: Visszatérő kérdés, a tanuszodával kapcsolatban, az energetikai korszerűsítés, hogy áll, hol 
tartunk, mikor? 
 
Schuszter Gergely: Most készül kiírásra, nyílt közbeszerzésre az energetikai rendszer.  
 
Balogh Arnó: Jól tudja, hogy vár még egy oda kapcsolódó pályázat? 
 
Schuszter Gergely: Vártunk pályázatokat, de bonyolulttá tette az egészet, hogy ilyen technológia meg 
olyan, oda kellett volna kettő, közben az jogvédett. Abban maradtunk, hogy kiírjuk egy teljesen nyílt 
közbeszerzésre és megkapjuk az adatokat. El fogjuk tudni dönteni, nem tudunk elmenni szűkítésekbe. 
Az a cég, aki ezzel foglalkozik az tulajdonképpen egyedülálló, versenyhelyzetet nem tudunk teremteni. 
Abban maradtunk, megadjuk a paramétereket és a közbeszerző a héten fogja kiírni.  
 
Balogh Arnó: Ezen kívül, úgy tudom volt egy pályázat? 
 
Schuszter Gergely: Ott tartalék listára kerültünk, nem nyertünk infrastrukturális felújítási pénzt. Azt 
hittem ezt Zsófi kiküldte nektek. Nekem, jegyzőnek, pénzügyre, főépítésznek, Mák Erikának küldve. 
Most kaptuk az értesítést, hogy a Magyar Faluprogram keretében beadott Tanuszoda felújítás nevű 
pályázatot 49 millió Ft-ot tartalék listára tették. Ez a diplomatikus kifejezése, hogy nem nyertünk. Kéri, 
hogy a képviselőtestületnek küldje tovább.  
 
Balogh Arnó: Sport csarnokkal kapcsolatban volt valamilyen adatbekérés a sport államtitkárnak, arról 
esetleg valami? 
 
Schuszter Gergely: Nagyon egyszerű, hívtak minket a Sport Államtitkárságról és kérték, hogy a 
sportlétesítményeknek a felújítási tervét erre nekünk van már, küldjük be a focipálya meglévő terveivel 
együtt., amit másfél éve készítettünk. Felhívtak, hogy nekik erre szükségük van. Beküldtük. Ott nem volt 
kiírva pályázat. Alapvetően minden felújítandó kérdésről tudnak, ami sporttal kapcsolatos. Akikkel együtt 
dolgoztuk a tanuszoda energetikai korszerűsítés kapcsán, velük mindent bejártunk. Az úr hívott fel 
minket. Amikor kijött kiderült, hogy egy magyar bajnok atléta, aki még most is tartja a magyar csúcsot, 
összekötöttem Molnár Gyuri bácsival, ismerték egymást. Nagyon tetszett nekik a tanúszódás anyag is. 
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Minden, amit az energetikával kapcsolatban beküldtünk elvitte, tartjuk vele a kapcsolatot, rendesek, 
segítőkészek. Mi úgy számolunk, hogy nyárra meg tud jönni az eredményhirdetés. Kértem a közbeszerzési 
tanácsadót, hogy jöjjön ki, úgy éreztem, hogy elakadtak a műszaki részletekben a dolgok. Nem tudunk 
ennyit várni, nyílt közbeszerzést kiírunk és mindenki beírja, hogy mennyibe kerül és hogy milyen technikai 
történetet tud. A vizes levegős jobb konstrukció. Ismerik az államtitkárságon, fogunk tőlük is még 
tanácsot kérni, ha itt vannak az ajánlatok akkor a képviselőtestület elé tesszük. Energetikus is elmondja, 
hogy neki mi a javaslata, van egy bíráló bizottság, ha jól tudom. Tavasszal ez le fog menni. A nyáron el 
tud kezdődni, összehangolva az iskolában történő táborokkal. Július közepétől augusztusban 
kezdődhetnek ezek a kivitelezések. Így számol. Közben az áramot is bővítik nekünk. Ez az utolsó 
nagyobb kérdéskör, ez is a céltartalék része, mint mondta, hogy 90 millió körül van a céltartalék, a Saci 
nincs itt, hogy pontosítson. 63 millió Ft maga ez a támogatás ahhoz kell az áfát biztosítania. Ha ott 
mozgások vannak akkor a nettó érték és az áfa is hozzá kell csatolni. Ezért is vártuk a költségvetés 
végleges kialakulására, ez egy komoly összeg lesz. Zárt ülésre megyünk tovább, verseny, illetve 
pénzkérdésekről lesz szó. Kéthét múlva májusban találkozunk. 
 
 
 
A 11-12. napirendi pontokat zárt ülés keretében tárgyalták, amely külön jegyzőkönyvben szerepel. 
 
 
Mivel egyéb kérdés, indítvány nem hangzott el, Schuszter Gergely megköszönte a testületi ülésen való 
részvételt, és az ülést – a zárt ülést követően – 19:40 órakor bezárta. 
 
 
 

K.m.f. 
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